
 

 

Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Pod Marjánkou 
 
 
Přítomni: pí Naušová a pí Aldhoon Hainerová (za zákonné zástupce), p. Kolář a p. Růžička 
(za zřizovatele) a p. Čejka a pí Šrollerová (za pedagogické pracovníky). 
 
Program: 

1. Podnět rodičů k nevhodnému chování některých žáků v rámci třídního kolektivu 
2. Diskuse o průběhu distanční výuky 
3. Poděkování ředitelky za spolupráci v tříletém období 
 

 
1. Tento podnět byl tlumočen zástupkyní rodičů - paní Aldhoon. Konkrétně se jednalo o 
necitlivé chování a zesměšňování některých žáků v rámci třídy. Paní ředitelka ujistila všechny 
členy školské rady o pečlivém monitorování situace a soustavné odborné práci psychologa s 
kolektivem inkriminované třídy. Dále navrhla, že rodiče budou informováni o tom, jak se 
situace dlouhodobě řeší a vyvíjí a jaké kroky jsou činěny k nápravě.  
 
2. Členové školské rady se shodli na tom, že i přes některé počáteční problémy se pedagogičtí 
pracovníci vyrovnali s on-line výukou velmi dobře a postupně došlo k dosažení stavu, který 
umožňoval během distančního vyučování maximální možnou úroveň vzdělávání žáků. 
 
3. Paní ředitelka poděkovala všem členům školské rady za jejich práci v uplynulém funkčním 
období.  
 
 
 
 
V Praze dne 15. června 2021       zapsal: Jan Čejka  
 


